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   Protokół nr 110/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 12.09.2008 r. 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
2) Sprawy różne. 

3) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego                         
nr 104/2008, 108/2008 oraz 109/2008. 

 

Ad 1) 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Lęborskiego                 
w przetargu ( działka nr 196/4 położona w Ługach, gm. NWL). 
Przedmiotową nieruchomość Powiat Lęborski nabył od Skarbu Państwa            

z przeznaczeniem na realizację zadań własnych Powiatu Lęborskiego                
w zakresie pomocy społecznej i rehabilitacji społecznej. Z uwagi na fakt, iż 

zabudowania znajdujące się na nieruchomości są w bardzo złym stanie 
technicznym i wymagają kompleksowego remontu, co wiąże się ze 
znacznymi nakładami finansowymi, zasadnym jest zbycie nieruchomości 

w drodze przetargu. Powiat Lęborski uniknie poważnych kosztów,                   
a uzyskane ze sprzedaży środki finansowe zostaną zagospodarowane 
zgodnie z pierwotnym zamierzeniem na zakup mieszkania socjalnego dla 

wychowanków Domu Dziecka. 
     Zarząd przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 

    /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

2) wniosek p. Grzegorza Malek o wyrażenie zgody na przedłużenie dzierżawy 

gruntów w Małoszycach o łącznej powierzchni 37,68 ha. 
Zarząd wyraził zgodę na przedłużenie dzierżawy gruntów w Małoszycach. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 
3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę w drodze przetargu na okres powyżej 
3 lat, nieruchomości stanowiących mienie Powiatu Lęborskiego (Małoszyce 
gm. NWL) 
Z uwagi na wyrażenie zgody na przedłużenie dzierżawy Zarząd przyjął 
projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

4) informację w sprawie negocjacji z Miastem dot. sprzedaży gruntów przy 

ul. Artylerzystów. 
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Wycena, która była wcześniej sporządzona obejmowała grunty 
nieuzbrojone, w których działki były podzielone, opiewała ona na kwotę 

3.656.000 zł. Po negocjacjach uznano, że najlepszym punktem wyjścia 
będzie rezygnacja ze sprzedaży pojedynczych działek i sprzedanie terenu 
bez podziału. Rzeczoznawca ponownie wycenił działki, jako grunt 

przeznaczony pod zabudowę zgodnie z planem zagospodarowania 
przestrzennego na kwotę 2.592.000 zł ( bez kosztów na wyłączenie                  

z użytkowania rolniczego, które wynoszą ok. 460.000 zł). 
W związku Z powyższym Zarząd  wyraził zgodę, aby przygotować projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym kompleksu 91 nieruchomości gruntowych położonych 
przyl. Artylerzystów na rzecz Miasta Lęborka. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Naczelnik poinformował, iż otrzymano decyzję, w której w Nowęcinie 

wydzielono grunt o powierzchni 30m 2 stanowiący rezerwę pod budowę 
przepompowni ścieków. 

W związku z powyższym Zarząd wyraził zgodę na przygotowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonych w obrębie Nowęcin, oznaczonego w ewidencji gruntów jako 

działka nr 616/2 w drodze przetargu. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 
 

1) prośbę Dyrektora PCE- ZSP nr 2 p. Artura Obolewskiego o wyrażenie 
zgody na zatrudnienie nauczycieli emerytów: 

– M. Czeterbuk ( nauczyciel praktycznej nauki zawodu)- pełen etat, 
– S. Dyktyński ( nauczyciel praktycznej nauki zawodu)- pełen etat, 
– F. Formela ( nauczyciel teoretycznych przedmiotów zawodowych)-

9,8/18 etatu, 
– M. Kasperczak (nauczyciel p.o.)- pełen etat, 

– J. Kowalewski- ( nauczyciel praktycznej nauki zawodu)- pełen etat, 
– E. Lewiński- ( nauczyciel praktycznej nauki zawodu)- pełen etat, 
– A. Łazorczyk- ( nauczyciel praktycznej nauki zawodu)- pełen etat, 

– M. Makowski- ( nauczyciel praktycznej nauki zawodu)- pełen etat, 
– R.Rymaszewska-(nauczyciel teoretycznych przedmiotów 

zawodowych- ½ etatu, kierownik szkolenia praktycznego), 

– J. Klinkosz (nauczyciel historii i wos)- 10/18 etatu. 
 Dyrektor PCE- ZSP nr 2 ponadto szukał osób na ww. stanowiska 

poprzez zgłoszenia w PUP jak i w prasie. 
Zarząd wyrazi zgodę na zatrudnienie nauczycieli praktycznych 

przedmiotów zawodowych na okres roku szkolnego 2008/2009, natomiast 

nauczycieli przedmiotów teoretycznych na okres I semestry roku szkolnego 
2008/2009. W momencie przedłużenia umowy Dyrektor powinien 

ponownie przedstawić potwierdzenie o poszukiwaniu kandydatów                       
w kanałach informacyjnych tj. PUP, prasa oraz strona internetowa 
Starostwa. 

    /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
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2) prośbę Dyrektora SPS ZOZ p. Andrzeja Sapińskiego o wyrażenie zgody na 
zakup i sprzedaż sprzętu medycznego. Zakup dotyczy n/w sprzętu 

medycznego: 
– przenośny zestaw resuscytacyjny z niezależnym źródłem tlenu                       

i respirator transportowy- 1 szt., 

– respirator transportowy – 1 szt., 
– respirator stacjonarny- 1 szt., 

– optyki laparoskopowe- 2 szt., 
Środki na zakup będą pochodziły z przychodów własnych SPS ZOZ. 
Sprzedaż dotyczy zdemontowanego Mammografu MAM- CH 22S. Pondto 

Rada Społeczna SPS ZOZ wyraziła pozytywną opinię w sprawie zakupu                
i sprzedaży wymienionego sprzętu. 

Zarząd wyraził zgodę na zakup i sprzedaż ww. sprzętu medycznego. 
    /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

3) propozycję do nagrody Starosty Lęborskiego dla dyrektorów szkół 
ponadgimnazjalnych. W związku z tym, iż termin składania wniosków 
upłynął z dniem 10.09.2008 r. Naczelnik poinformowała, iż dyrektorzy 

szkół zgłosili następujących nauczycieli: 
– ZSM-I p. Kotłowski, 

– PCE- ZSP nr 2- Gawrylak, 
– ZSO nr 1- p. Mielewczyk, p. Woss 
– ZSE-H- p. Mikołajczyk, p. Zielińska, 

– MDK- p. Walkusz, 
– ZSO nr 2- p. Popin, 
– SOSW- p. Koper. 

Wicestarosta p. Wiktor Tyburski zgłosił cztery wnioski na przyznanie 
nagród dla dyrektorów: 

– Dyrektor MDK-u p. Szczepańska, 
– Dyrektor PCE- ZSP nr 2 p. Obolewski, 
– Dyrektor ZSE- H p. Karaś, 

– Dyrektor ZSGŻiA p. Bresler. 
Zarząd wniósł, aby rozszerzyć listę wniosków o przyznanie nagrody 

Starosty Lęborskiego dla następujących dyrektorów: 
– Dyrektor ZSO nr 1 p. Libich, 
/ 3 głosy za, 1 osoba wyłączona z głosowania, 1 osoba nieobecna na 

posiedzeniu/ 
– Dyrektor ZSO nr 2 p. Biały, 
/ 3 głosy za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu, 1 osoba 

nieobecna na posiedzeniu/ 
– Dyrektor SOSW p. Rybak, 

/ 3 głosy za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu, 1 osoba 
nieobecna na posiedzeniu/ 
– Dyrektor PPP p. Łoczewska, 

/ 3 głosy za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu, 1 osoba 
nieobecna na posiedzeniu/ 

– Dyrektor ZSM-I p. Rozwadowski, 
/ 2 głosy za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie brała 
udziału w głosowaniu, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
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– Dyrektor POA p. Siedlik. 
/ 2 głosy za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 1 osoba nie brała 

udziału w głosowaniu, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

4) zatwierdzenie listy stypendystów na rok szkolny 2008/2009. Komisja po 

przeanalizowania wniosków złożonych przez dyrektorów szkół stwierdziła, 
iż 29 stypendystów powinno otrzymać Stypendium Starosty ponieważ 

spełnia kryteria uchwalone uchwałą Rady Powiatu, natomiast 6 osób tych 
kryteriów nie spełniło. 

Zarząd przyjął listę stypendystów, z uwagą iż należy ponownie 

sprawdzić odrzucony wniosek złożony przez Dyrektora ZSGŻiA dla Karola 
Damps. 

    /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

5) informację w sprawie zwiększenia MEN subwencji oświatowej 0,6 % 

rezerwy z tytułu wyposażenia szkół i placówek. Zespół Szkół 
Ogólnokształcących nr 1 otrzymał kwotę 8.832,57 zł, wykonał adaptację 
zaplecza biologii na gabinet informatyczny. Młodzieżowy Dom Kultury 

otrzymał kwotę 14.746,84 zł i oddał do użytku pracownię wokalno- 
muzyczną. 

Należy sprawdzić czy można przyznane środki pozostawić w rezerwie 
oświatowej.  
 

Inspektor Referatu Rozwoju i Promocji p. Jan Kiśluk przedstawił: 
 
1) kosztorys inwestorski budynku Domu Pomocy Społecznej nr 1                       

w Lęborku ( blok łóżkowy- pałacowy- remont płyt balkoników) stanowiący 
załącznik numer 1 do niniejszego protokołu. Wartość kosztorysowa wynosi 

20.798,01 zł. 
Zarząd przyjął kosztorys, ww. środki finansowe należy pokryć z rezerwy 
ogólnej. 

    /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

2) protokół z narady inspektorów nadzoru z wykonawcą w sprawie 
realizowanej inwestycji „Moje boisko Orlik 2012” stanowiący załącznik 
numer 2 do niniejszego protokołu, z którego wynika iż należy wykonać 
przełożenie kabla energetycznego na boisku szkolnym ZSGŻiA. 
Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie planu wydatków na realizację                

ww. inwestycji o kwotę 26.632 zł. 
    /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
3) realizację Strategii Powiatu Lęborskiego za I półrocze 2008 roku. 

Zarząd przyjął informację stanowiącą załącznik numer 3 i skierował ją do 

wiadomości dla Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej. 
 

4) wniosek Firmy Kaszub o zamianę osoby pełniącej funkcję kierownika 
budowy- załącznik numer 4. 
Zarząd przyjął do wiadomości. 

 
Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż na Walnym spotkaniu LOT 

Ziemia Lęborska podjęto uchwałę o zmianie wysokości składki na 2008 rok  



 5 

z 25.000 na 30.400 zł. W związku z prowadzeniem Centrum Edukacji 
Ekologicznej potrzebne środki należy przesunąć z planowanej składki na 

Stowarzyszenie Gmin i Miast Pradoliny Rzeki Łeby. 
Zarząd zaakceptował podwyższenie składki i sposób przesunięcia środków 
finansowych.  

 /4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Kierownik Referatu Programów Pomocowych p. Katarzyna Dampc 
przedstawiła: 
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany                      
w Programie na Rzecz Zatrudnienia i Spójności Społecznej Powiatu 
Lęborskiego na lata 2007 – 2015. W związku ze zgłoszeniem do Programu 
nowych projektów oraz koniecznością zaktualizowania dotychczas 
zgłoszonych projektów, zgodnych z obszarami wsparcia Programu, aby 

umożliwić uzyskanie premii punktowej podczas oceny projektów 
aktualizacja jest konieczna. Zmianie ulegają zapisy rozdziału VII                        

i załącznika nr 2 do tego Programu, zgodnie z załącznikiem numer 5 do 
niniejszego protokołu. 

Starosta p. Ryszard Wenta dodał, iż przy wysyłaniu zaktualizowanego 
Programu należy dodać stwierdzenie, iż Zarząd oczekuje respektowania 
ustaleń dotyczących dodatkowej premii, które mają otrzymać tylko 

projekty wpisane w załączniku nr 2 do Programu. Ustalenia należy 
przestrzegać również w stosunku do projektów z innych powiatów. 
Należy uzgodnić z Departamentem Europejskiego Funduszu Społecznego 

w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Pomorskiego możliwość zapisu 
w Programie przewidywanego terminu realizacji zadań na cały okres 

finansowania, czyli 2008-2013. 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski dodał, iż sugerował pracownikom 

biura Partnerstwa, aby zbierali informację również na temat projektów 

szkolnych finansowanych z innych źródeł niż Program Operacyjny Kapitał 
Ludzki. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 163/08. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

Zaproponowano, aby na posiedzenie Zarządu zaprosić koordynatora 

biura Partnerstwa Publiczno- Społecznego „Płaszczyzna Porozumienia”, 
aby przedstawił wizję współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 
2) informację z realizacji Programu na Rzecz Zatrudnienia i Spójności 

Społecznej Powiatu Lęborskiego na lata 2007 – 2015. 

Zarząd przyjął informację stanowiąca załącznik numer 6 do niniejszego 
protokołu. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Lęborskiego do wspólnej realizacji z Gminą Miasto Lębork projektu  
„Podnoszenie kwalifikacji nauczycieli w powiecie lęborskim”. Departament 
Europejskiego Funduszu Społecznego w Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Pomorskiego  opublikował listy rankingowe wniosków 
złożonych na konkurs nr 01/POKL/9.4/2008. Wniosek pod nazwą 

"Podnoszenie kwalifikacji nauczycieli w powiecie lęborskim" złożony przez 



 6 

Starostwo Powiatowe w Lęborku otrzymał 104 punkty i zajął 6 miejsce na 
liście rankingowej. Dofinansowanie otrzyma 9 najwyżej sklasyfikowanych 

z 41 rozpatrywanych wniosków. W dniu 10 lipca 2008 roku zostało 
zawarte Porozumienie  nr P/PO/2/2008 regulujące  zakres obowiązków 
Partnerów projektu. Porozumienie wymaga zatwierdzenia przez podjęcie 

uchwały Rady Powiatu Lęborskiego i podjęcie uchwały Rady Miejskiej               
w Lęborku. 

Projekt „Podnoszenie kwalifikacji nauczycieli w powiecie lęborskim” 
opracowany został w celu dostosowania kwalifikacji nauczycieli do 
wymogów związanych ze strategicznymi kierunkami rozwoju powiatu 

lęborskiego, zmianą kierunków kształcenia, zapotrzebowaniem na nowe              
i wyższe kwalifikacje oraz zmieniającą się sytuacją demograficzną                   

w systemie oświaty.  
Grupą docelową będą nauczyciele szkół z terenu powiatu lęborskiego, 

którzy pragną podnieść swoje kwalifikacje, m.in. przez zdobycie nowego 

zawodu doradcy zawodowego, a także nauczyciele, którzy w praktyce chcą 
stosować nowoczesne metody nauczania, przyjazne dla uczniów coraz 

lepiej radzących sobie z nowinkami technicznymi. 
Projekt obejmuje następujące zadania: 
1. Organizacja pracy biura projektu 

2. Rekrutacja 
3. Blok zajęć motywacyjnych oraz metod nowoczesnego nauczania                    

i podnoszenia poziomu umiejętności kluczowych 

4. Szkolenia językowe 
5. Szkolenia komputerowe  

6. Doradztwo zawodowe  
– Kurs doskonalący: „Doradca zawodowy”  
– Studia podyplomowe 

7. Promocja projektu 
8. Monitoring i ewaluacja 
Zarząd przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Kierownik poinformowała, iż projekt „Przebudowa drogi powiatowej nr 1306 
G, długości 10,780 km na trasie Szczenurze- granica Powiatu Lęborskiego” 
przeszedł pozytywną ocenę formalną i został skierowany do oceny 

wykonalności. 
 

Ad 2) 
 
Starosta p. Ryszard Wenta dodał, iż na najbliższą Sesję należy przygotować 

następujące projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
– zabezpieczenia środków finansowych, jako wkładu własnego na 

realizację zadania pt. „Wymiana ambulansów wraz z wyposażeniem dla 

SPS ZOZ w Lęborku w celu poprawy ratownictwa medycznego                   
w Powiecie Lęborskim”, wnioskowanego przez Samodzielny Publiczny 

Specjalistyczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Lęborku dla 
współfinansowania ze środków dostępnych w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko  na lata 2007-2013, 

– przyjęcia stanowiska w sprawie konieczności pilnej budowy drogi 
ekspresowej S6, 



 7 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż został złożony do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska wniosek o dofinansowanie 

montażu 4 zapór na rzece Łebie i jednej na rzece Kisewie. 
Zarząd zaakceptował złożony wniosek i potwierdził, aby 14.000 zł wkładu 

własnego sfinansować z PFOŚiGW. Umożliwi to montaż jednej zapory.                      

W związku z powyższym na najbliższą Sesję należy przygotować stosowny 
projekt uchwały. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 
 

Ad 3) 
 

Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 104/2008, 108/2008 
oraz 109/2008 zostały przyjęte. 
 

Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  

Żaneta Płotka 


